

## LUXEMBOURG SELECTION FUND

Société d'Investissement à Capital Variable  
33A, Avenue J.F. Kennedy  
1855 Luxembourg  
Grand-Duché de Luxembourg

---

### AVIS AUX ACTIONNAIRES

---

Genève, le 17 septembre 2024

Par la présente, les investisseurs en Suisse sont informés du changement suivant :

#### Changement de langue officielle en Suisse

Il a été décidé de changer la langue officielle en Suisse du français à l'anglais. Le changement de langue concerne tous les documents déterminants et les avis aux actionnaires du fonds LUXEMBOURG SELECTION FUND.

Le prospectus, les feuilles d'information de base, les statuts ainsi que les rapports annuels et semestriels peuvent être obtenus gratuitement auprès du représentant en Suisse.

#### **Représentant en Suisse**

REYL & Cie SA, Rue du Rhône 4, CH-1204 Genève

#### **Agent payeur en Suisse**

UBS Switzerland AG, Bahnhofstrasse 45, CH-8001 Zurich

---

### NOTICE TO SHAREHOLDERS

---

Geneva, le 17 September 2024

Investors in Switzerland are hereby informed of the following change:

#### Change of the official language in Switzerland

It has been decided to change the official language in Switzerland from French to English. The change of language concerns all relevant documents and legal notices of the fund LUXEMBOURG SELECTION FUND.

The prospectus, the key information documents, the articles of association as well as the annual and semi-annual reports may be obtained free of charge from the representative in Switzerland.

#### **Representative in Switzerland**

REYL & Cie Ltd, Rue du Rhône 4, CH-1204 Geneva

#### **Paying agent in Switzerland**

UBS Switzerland AG, Bahnhofstrasse 45, CH-8001 Zurich